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doble campió d'Espanya, a la selecció.
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SCI$:\ El lleidatà Carlos Pigem, de 22'anys, es

convertirà avui en jugador professional.
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El Força Lleida va proposil ahir a la plantilla una reducció de les nòmines com una de les mesures
d'urgència per assegurar el projecte | | sf M üä äSffi.{}ffiS K"Ð$ pstr û#b N p $$ $s$

XAVIER PUJOL
I LLEIDA I La junta directiva del
Força Lleida ha adoptat una sè-
rie de mesures d'urgència per
salaar econòmicament la tem-
porada i assegurar el projecte
per a la que ve. Una d'aquestes
és la reducció dels salaris de
tots els empleats del club, en-
tre els quals, tècnics i jugadors.
Així ho van fer saber ahir a la
plantilla. El president, Félix
Gonzâlez, i el vicepresident,
Pere Pauné, es van reunir des-
prés de l'entrenament de la tar-
da durant una hora i mitja per
exposar als jugadors la situació
actual i la impossibilitat de com-
plir el que havien pactat el mes
d'octubre passat.

Llavors, els directius es van
comprometre a regularitzar els
pagaments i a saldar el deute al
gener, una promesa que no han
pogut complir perquè s'han en-
darrerit els ingressos que l'en-
titat tenia previstos aquest mes.
A més, ahir els van proposar

ALTRES MESURES

El club redueix el preu

de les entrades, que

passen de 12 a 10 euros,

i anul.la les invitacions

més aficionats als partits i aug-
mentar els ingressos a taqui-
lla.
, Una altra de les mesures
acordades és la recerca de més
empreses col.laboradores que
hi puguin aportar entre l-.000
i 5.000 euros cadascuna durant
aquesta segona volta a canvi de
contraprestacions en publicitat

f Félix González va assegurar
âhir que vol que Joaquín Pra-
do continuï la temporada que
ve vinculat al club, ja sigui com
a entrenador, tasca que està
exercint actualment, o com a
director tècnic, càmec que tam-
bé exerceix després de !a des-
titució d'EduTorres. "Es una
persona molt vàlida que està
fent una gran tasca tant a
l'equip com el club. A nosal-
tres ens agradaria que conti-
nués liderant el projecte espor-
tiu, si vol com a entrenador o
com a director tècnic", va as-
senyalar el president del club
lleidatà.

Una altra de les premisses
que s'ha marcat la direcció de
l'entitat pel que fa a la confec-
ció de la plantilla per a la tem-
porada que ve és la d'apostar
per la joventut, una cosa que
ja han posat en pràctica aquest
any. En aquest sentit, Gonzâ-
lez va indicar que no volen ju-

PLANTILLAJOVE

Elclub pretén f¡txar

estrangers joves per

dos anys per poder

traspassar-los

El president del Força Lleida
va avançar que la intenció del
club "és començar a preparar
la pròxima c¿rmpanya al març",
i va revelar que tenen negoci-
acions molt avançades amb em-
preses perquè la temporada
que ve es converteixin en pri-
mer i segon patrocinador de
l'equip.

Félix González i Pere PaunÇ durant la reunió que van mantindre ahir amb la plantilla per exposar-los la situació econòmica.

una reducció del salari, propor-
cional al que cobra cada trn, per
intentar pal'liar part dels
250.000 euros que falten per
cobrir del pressupost inicial, xi-
frat en 820.000 euros. "Per tin-
dre bàsquet I'any que ve hem
de salvar econòmicament
aquest. Donarem la cara una al-
tra vegada davant delsjugadors
i entrenadors per dir-los que no
podem regularitzar els paga-
ments com havíem promès i
que hem de renegociar tots els
contractes a la baixa. Som cons-
cients que els demanem un sa-
crifici", va assenyalar Gonzâ-
lezpoc abans d'entrar alare-
unió.

A més de la reducció salari-
al, la junta directiva ha adoptat
altres mesures per incrementar
la partida d'ingressos d'aquí fins
a final de temporada. Entre
aquestes hi ha la reducció del
preu de les entrades, que pas-
sen de 12 aL0 euros, i I'anul'la-
ció de les invitacions, que a par-
tir d'ara es transformen en vals
descompte del 50 per cent per
la compra d'una localitat. Tot
plegat té com a objectiu captar

i carnets. "Necessitem que la
societat de Lleida s'involucri en
el projecte i hi posi el seu gra
d'arena perquè l'any que ve hi
continuï havent bàsquet d'elit
a Ia ciutat", va assenyalar Félix
González, que també va asse-
gurar que "si salvem aquesta
temporada, la que ve no ens fa
por".

Proposaran a Prado cont¡nuar la temporada que ve
gadors veterans "que vinguin
aquí per acabar la carrera sen-
se cap altra motivació que no
siguin els diners, tret dels que
siguin de-Lleida, Llavors tin-
dran la porta oberta".

I va afegir: "El nostre objec-
tiu a curt i llarg termini és po-
der tindre una plantilla amb
tres o quatre jugadors de la ba-
se o de fora de Lleida que tin-
guin molta implicació en el
club (cas de Feliu i Simeón) i
jugadors estrangers joves amb
contractes de dos anys perquè,
si fan una bona temporada, pu-
guem treure'n un rendiment
econòmic".

PER LES MOLÈSTIES

Calegari
descansarà tota
la setmana

lDominic Calegari jano
s'entrenarà més fins la
setmana que ve. El nord-
americà continua arros-
segant una tendinitis en
un genoll i els metges li
han recomanat descans
aprofitant que aquesta
setmana no hi ha compe-
tició per la disputa de la
Copa del Príncep. Cale-
gari ja no es va exercitar
ahir amb el grup i es va li-
mitar a entrenar-se en so-
litari sense forçar el ge-
noll.

Liequip s'entrenarà fins
demà dijous i disfrutarà
d'unes minivacances fins
dilluns que ve.


